
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 5 kwietnia 2017 r. 
 

OA.0002.4.2017.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2017 
 

z obrad XXXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 30 marca 2017 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 

 Na XXXIV sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1005 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie do punktu 6 podpunktu 13 rozpatrzenie projektu uchwały 
Rady Gminy w sprawie zaliczenia dróg w miejscowości Reczpol, Wola 
Krzywiecka do kategorii dróg gminnych publicznych. 
 Wniosek ten w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie wynikiem 
12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 Porządek obrad w całości wraz z przyjętymi poprawkami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
12 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Rozpatrzenie spraw dotyczących naboru wniosków na fotowoltaikę 

na budynkach użyteczności publicznej stanowiących własność gminy 
Krzywcza. 

5. Przedstawienie i omówienie projektu planu gospodarki niskoemisyjnej 
gminy Krzywcza na lata 2017-2023. 
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6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) włączenia Samorządowego Przedszkola w Krzywczy do Zespołu Szkół 

w Krzywczy; 
2) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 

szkolnego; 
3) ustalenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Krzywcza, dokumentów 
niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby punktów; 

4) dzierżawy (na okres 10 lat) w trybie bezprzetargowym nieruchomości rolnej 
(działki nr 37 o pow. 0,72 ha) położonej w Chyrzynie stanowiącej własność 
Gminy Krzywcza; 

5) dzierżawy (na okres 10 lat) w trybie bezprzetargowym nieruchomości rolnej 
(części działki nr 35/5 o pow. 0,72 ha) położonej w Chyrzynie stanowiącej 
własność Gminy Krzywcza; 

6) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 522/1 o pow. 0,50 ha 
w Reczpolu) stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

7) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 813/5, 813/4, 813/3 
i 813/2 w Babicach) stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

8) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzywcza w 2017 roku; 

9) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 2017 rok; 

10) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 
11) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krzywcza na lata 2017-2023. 
12) zmiany Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Krzywcza. 

13) zaliczenia dróg w miejscowości Reczpol, Wola Krzywiecka do kategorii 
dróg gminnych publicznych. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokoły Nr XXXII/2017 i XXXIII/2017 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby 
ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 

Ad.4. 
 W tym puncie obrad Prezes Zarządu SIG Energia Sp. z o.o. w Sanoku 
Pan Aleksander Weselak przedstawił informację o możliwości pozyskania 
przez gminę dofinansowania w zakresie inwestycji fotowoltaicznych 
na budynkach użyteczności publicznej stanowiących własność gminy 
Krzywcza. 
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 Inspektor Urzędu Gminy Ewa Pękalska poinformowała, 
że przygotowanie projektu będzie kosztować gminę łącznie około 38 000 zł. 
W skład tych kosztów będzie wchodzić przygotowanie audytów 
energetycznych 8 budynków użyteczności publicznej, których przewidywany 
koszt brutto wyniesie 19 680 zł (2 460 zł x 8 budynków) do łącznych kosztów 
zaliczyć należy także przygotowanie studium wykonalności inwestycji, 
w kwocie 18 450 zł. 
 
 

Ad.5. 
 Dyrektor Wdrażania Projektów Unijnych Pan Piotr Słaby przedstawił 
opracowany przez niego projekt planu gospodarki niskoemisyjnej gminy 
Krzywcza na lata 2017-2023. 
 

 W trakcie wystąpienia Pana Piotra Słabego o godz. 10:55 przybył Radny 
Kazimierz Kurasz. Od tej pory obecnych na sesji było 13 radnych. 
 

 O godz. 11:08 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 11:31. 
 
 

Ad.6. 
 Realizując kolejny punkt porządku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia przygotowanych projektów uchwał. 
 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie włączenia Samorządowego Przedszkola w Krzywczy 
do Zespołu Szkół w Krzywczy. 
 Pracownik Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/155/2017 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego 
ustroju szkolnego. 
 Pracownik Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/156/2017 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
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 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia kryteriów obowiązujących na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Krzywcza, dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia oraz liczby 
punktów. 
 Pracownik Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/157/2017 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie dzierżawy (na okres 10 lat) w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości rolnej (działki nr 37 o pow. 0,72 ha) 
położonej w Chyrzynie stanowiącej własność Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Sołtys wsi Chyrzyna Paweł Łoziński wnioskował o zabezpieczenie 
dojazdu do rzeki San po istniejącej tam drodze. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do 
przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów 
„za”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XXXIV/158/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie dzierżawy (na okres 10 lat) w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości rolnej (części działki nr 35/5 o pow. 0,72 ha) 
położonej w Chyrzynie stanowiącej własność Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/159/2017 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki 
nr 522/1 o pow. 0,50 ha w Reczpolu) stanowiącej własność Gminy Krzywcza. 
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 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała XXXIV/160/2017 stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości 
(działek nr 813/5, 813/4, 813/3 i 813/2 w Babicach) stanowiących własność 
Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 W trakcie przedstawiania tego projektu uchwały salę obrad opuścił 
Radny Ryszard Kurasz. Od tej chwili obecnych na sesji było 12 radnych. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 12 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/161/2017 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Krzywcza w 2017 roku. 
 Kierownik Referatu Urzędu Gminy Robert Kaszycki przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/162/2017 stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Po zakończeniu głosowania powrócił na salę obrad Radny Ryszard 
Kurasz. Od tej chwili obecnych na sesji było 13 radnych. 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień 
na 2017 rok. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/163/2017 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2017 rok. 
 Wójt Gminy poprosił Radnych o przyjęcie przygotowanej autopoprawki 
do proponowanej uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2017 rok. Zmiana ta dotyczy zwiększenia o 20 000 zł wydatków w dziale 
801 – Oświata i wychowanie, rozdziale 80110 – Gimnazja, paragrafie 605 – 
Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych na planowane do realizacji 
zadanie inwestycyjne „Przebudowę dachu na budynku Zespołu Szkół 
w Krzywczy”. W budżecie zaplanowana jest kwota 100 000 zł na to zadanie. 
W ramach tej kwoty Gmina będzie ubiegać się o środki finansowe zewnątrz, 
a kwotę tą przeznaczy się na wymagany wkład własny. W ostatnich dniach 
sporządzony został kosztorys na dodatkowy zakres planowanych 
do wykonania robót - remontu schodów oraz zadaszenia dwóch wejść 
do budynku. W związku z tym zaproponował on zwiększyć wydatki o tą kwotę. 
 Rada Gminy przyjęła tą autopoprawkę przez aklamację. 
 Zastępca Wójta Wojciech Sobol przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy zmienionego autopoprawką przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów 
„za”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
Nr XXXIV/164/2017 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zmian w wieloletniej prognozy finansowej 
gminy Krzywcza na lata 2017-2023. 
 Zastępca Wójta Wojciech Sobol przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/165/2017 stanowi załącznik 
nr 14 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zmiany Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 
dla Gminy Krzywcza. 
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 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 10 głosów „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” 
i 2 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XXXIV/166/2017 stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie zaliczenia 
dróg w miejscowości Reczpol, Wola Krzywiecka do kategorii dróg gminnych 
publicznych. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXIV/167/2017 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.7. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację o realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią załączniki 
nr 17 i 18 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.8. 
 Następnie odnosząc się do zapytania Radnego Ryszarda Pawłowskiego 
Wójt Gminy poinformował o kwestach związanych z utworzeniem spółdzielni 
pracy w Ośrodku Turystyczno-Wypoczynkowym w Babicach. 
 

 Radny Zygmunt Sobol wnioskował o podjęcie działań zmierzających 
do naprawy kruszącego się i popękanego muru oporowego przy budynku 
nr 40 w Krzywczy. 
 

 Radny Ryszard Pawłowski wnioskował o wystąpienie do Zarządu Dróg 
Powiatowych o wycięcie wszystkich chorych drzew rosnących w pasie 
drogowym dróg powiatowych na terenie gminy Krzywcza. 
 

 Radny Marek Bosak wnioskował o wycięcie drzewa, które jest 
nachylone nad drogą powiatową relacji Babice-Iskań niedaleko posesji Sołtysa 
wsi Babice. 
 

 Wójt Gminy prosił radnych, aby rozważyli możliwość podjęcia decyzji 
budowy lamp oświetlenia drogowego przy drogach w Chyrzynie i Kupnej. 
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Nabór wniosków o dofinansowanie na to zadanie ma być ogłoszony w trzecim 
kwartale 2017 r. 
 

 Wracając do kwestii inwestycji fotowoltaicznej na budynkach 
użyteczności publicznej w gminie Krzywcza Radny Ryszard Pawłowski 
powiedział, że za dwa lata gmina poniesie około 180 000 zł. Jeżeli zainwestuje 
się w fotowoltaikę, będzie to gminę kosztowało około 150 000 zł. Zdaniem 
Radnego do tej kwoty należy doliczyć dodatkowo około 50 000 zł, bo oprócz 
38 000 zł za wykonanie projektu, trzeba będzie zabezpieczyć środki finansowe 
na dostosowanie wszystkich instalacji do potrzeb fotowoltaiki. 
 Zdaniem Radnego Zygmunta Sobol, warto się zastanowić 
nad podjęciem decyzji w sprawie realizacji inwestycji fotowoltaicznej 
ze względu na choćby wysoki poziom dofinansowania. Natomiast odnosząc 
się do terminu zwrotu nie musi on być taki szybki, jak zakładane 2-3 lata, gdyż 
gmina może poczekać dłużej. 
 
 

Ad.9. 
 Sołtys wsi Babice Adam Czarniecki zwrócił uwagę na problem 
zniszczonych nawierzchni dróg gminnych w Babicach. 
 Przewodniczący Komisji Rady Gminy ds. Rolnictwa, Leśnictwa, 
Gospodarki Żywnościowej, Zaopatrzenia Ludności i Ochrony Konsumenta 
Rady Gminy Krzywcza Kazimierz Kurasz przedstawił protokół z przeglądu 
stanu technicznego dróg gminnych i wewnętrznych, które odbyło się w dniach 
16 i 27.03.2017 r. 
 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk złożył zastrzeżenia do pracy 
Komisji, która dokonywała przeglądu dróg, gdyż nie ujęła do realizacji potrzeb 
remontowych dróg w miejscowości Krzywcza. 
 Radny Ryszard Pawłowski uważa, że środki finansowe na remonty dróg 
w poszczególnych miejscowościach powinny być przekazywane w wysokości 
proporcjonalnej do udziału podatkowego tych miejscowości w dochodach 
gminy oraz dzielone proporcjonalnie do ilości użytkowników korzystających 
z danych dróg. 
 Wójt Gminy powiedział, że trzeba też mieć na uwadze potrzeby 
remontowe dróg nie tylko dużych miejscowości takich jak Babice, Reczpol, 
ale także i małych miejscowości takich jak Kupna i Chyrzyna. Apelował 
przy tym, aby podział środków finansowych na poszczególne miejscowości był 
przeprowadzony na sprawiedliwych i rozsądnych zasadach. 
 Radna Maria Pawłowska poinformowała, że 28 marca 2017 r. 
uczestniczyła w spotkaniu Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Przemyskiego, 
na których ustalono termin dożynek powiatowych na dzień 3 września 2017 r. 
w Medyce. Przy tym prosiła o wytypowanie osoby z gminy do odznaczenia 
odznaką honorową „Zasłużony dla Rolnictwa”. 
Ponadto poinformowała, że Powiatowy Zjazd Sołtysów Powiatu Przemyskiego 
odbędzie się w czerwcu bieżącego roku w Rokszycach. Na tym Zjeździe będą 
wręczane Medale Św. Izydora Oracza dla osób szczególnie zasłużonych 
w rolnictwie i szerzenie kultu patrona rolników. 
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W związku z tym prosiła również o wytypowanie osób z gminy, której 
wręczony będzie ten medal. Poinformowała ona również, że Stowarzyszenie 
Sołtysów Powiatu Przemyskiego zwróciło się z prośbą o pomoc w realizacji 
projektu „Dobre Rady w Powiecie Przemyskim” rządowego programu na rzecz 
aktywności społecznej osób starszych. Projekt ten zakłada przeprowadzenie 
warsztatów aktywizujących na terenie wszystkich gmin powiatu przemyskiego 
do tworzenia Rady Seniorów dla osób 60 plus, oraz utworzenia takich Rad 
w 4 gminach. Powołanie Rady Seniorów odbywa się w ścisłej współpracy 
z Wójtem Gminy, czyli na wniosek Wójta Rada Gminy podejmuje uchwałę 
o powołaniu Rady Seniorów. Rekrutację do projektu przeprowadzą członkowie 
Zarządu z poszczególnych gmin w porozumieniu z Wójtem. Szkolenia 
warsztatowe, które będą się odbywać w każdej gminie będą finansowane 
z tego projektu (min. wynajem sali, katering). 
 

 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk wnioskował o wystąpienie 
do Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o uregulowanie, 
oczyszczenie rzeki „Kamionka” na odcinku od mostu pod drogą wojewódzką 
do ujścia do rzeki „San” w miejscowości Krzywcza. 
 

 Radny Józef Opałka wnioskował o uprzątnięcie śmieci w dolinie 
przy drodze powiatowej na Krążki na odcinku lasu gminnego. 
 

 Protokoły Nr XXXII/2016 i Nr XXXIII/2017 z obrad poprzednich sesji 
Rady Gminy Krzywcza, ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznane 
zostały jako przyjęte jednogłośnie. 
 
 

Ad.10. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął XXXIV zwyczajną 
sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


